

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin yirmi dokuzuncu sayısı (Haziran 2024) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Sedef Zeyrekli Yaş "Orta Asya Hakkında Yazılmış Makalelerin Bibliyometrik Analizi" başlıklı makalesinde siyaset bilimi ve uluslararası ilişkiler disiplinlerinde yazılmış ve Web of Science'ta endekslenmiş Orta Asya hakkındaki çalışmalar arasındaki ilişkileri; yazar, ülke, anahtar kelime ve özet kategorileri temelinde incelemektedir. Christoph Giesel ve Hermann Giesel ise yazmış oldukları makalelerinde Çeçenlerin cihat anlayışlarını siyasi, tarihi dini ve güncel gelişmeler ışığında aydınlattıkları gibi Çeçenistanlı İslam devleti savaşçılarına yönelik hazırlanan dini ve kültürel propaganda videolarını çözümlemektedirler. Elif Erkan ve Deniz Eroğlu Utku "The Perception of Insecurity Among Migrant Women: The Case of Edirne" başlıklı makalelerinde Cohen ve Sirkeci tarafından geliştirilen göç kültürleri ve çatışma modeli çerçevesinde göçmen kadınların sağlık hizmetlerine erişimlerinin, güvenlik algılarını nasıl etkilediğini Edirne örnek olayı üzerinden incelemektedirler. Ahmet Özdemir ise kaleme almış olduğu makalede ABD'nin Orta Asya politikasını siyaset, güvenlik, iktisat ve enerji konularına odaklanmak suretiyle mercek altına almaktadır. Son olarak Kevser Ergin'in "Avrupa Birliği'nin Orta Asya Politikaları" başlıklı makalesi ise AB'nin Orta Asya politikasını güncel veriler ışığında bütüncül bir noktadan incelemektedir.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Dear Readers,

We are happy to be back with the twenty-ninth issue (June 2024) of the Electronic Journal of Political Science Studies. In her article titled "Bibliometric Analysis of Articles on Central Asia," Sedef Zeyrekli Yaş discusses the relationships between studies on Central Asia written in the disciplines of political science and international relations that is indexed in Web of Science based on author, country, keyword, and abstract categories. In their articles, Christoph Giesel and Hermann Giesel illuminate the Chechen perception of jihad in the light of political, historical, religious, and contemporary developments and analyze religious and cultural propaganda videos produced for Chechen Islamic State fighters. Elif Erkan and Deniz Eroglu Utku, in their article titled "The Perception of Insecurity Among Migrant Women: The Case of Edirne," discuss how migrant women's access to health services that affects their perception of security within the framework of the migration cultures and conflict model developed by Cohen and Sirkeci through the case study of Edirne. In his article, Ahmet Özdemir analyzes the US policy in Central Asia by focusing on politics, security, economics, and energy. Finally, Kevser Ergin's article titled "The European Union's Central Asia Policy" examines the EU's Central Asia policy from a holistic point of view in the light of current data.

After these explanations, we will be happy if we have encouraged you to read the articles on this issue.

Editor

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Liebe Leserschaft,

Wir freuen uns sehr, uns mit der mittlerweile 29. Ausgabe des elektronischen Zeitschrift für Politikwissenschaftliche Studien (Juni 2024) bei Ihnen wieder zurückmelden zu können. Sedef Zeyrekli Yaş untersucht in ihrer Abhandlung mit dem Titel „Bibliometrische Analyse von Artikeln über Zentralasien“ die auf den Kategorien Autor, Land, Key Words und Zusammenfassung basierenden Beziehungen zwischen wissenschaftlichen Artikelbeiträgen über Zentralasien, die in den Periodika in den Disziplinen Politikwissenschaft und Internationale Beziehungen abgefasst und in der Web of Science indiziert bzw. aufgeführt sind. Christoph Giesel und Hermann Giesel beleuchten in ihrem Artikel über das Dschihad-Verständnis radikalislamistischer Tschetschenen im Lichte politischer, historischer, religiöser und aktueller Entwicklungen und analysieren religiöse und kulturelle Propagandavideos, die an die Mitglieder der glaubensfanatischen Terrormiliz des sog. Islamischen Staates in Tschetschenien gerichtet sind. Elif Erkan und Deniz Eroğlu Utku untersuchen mithilfe des von Jeffrey H. Cohen und İbrahim Sirkeci entwickelten Migrationskultur- und Konfliktmodells in ihrem Artikel „The Perception of Insecurity Among Migrant Women: The Case of Edirne“, wie sich der Zugang von Migrantinnen zur (örtlichen) Gesundheitsversorgung in Edirne auf ihr subjektives Sicherheitswahrnehmungen auswirkt. Ahmet Özdemir erforscht in seinem Artikel die Zentralasienpolitik der USA in Bezug auf die Themen Politik, Sicherheit, Wirtschaft und Energie. Schließlich untersucht Kevser Ergins Artikel über „Die Zentralasienpolitik der Europäischen Union“ die Annäherung der EU gegenüber dieser Region im Lichte aktueller Daten.

Wir würden uns freuen, wenn wir Sie nach diesen Erläuterungen zur Lektüre unserer Zeitschrift ermutigen konnten.

Herausgeber

Ihr
Prof. Dr. Fahri Türk

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Sedef ZEYREKLİ YAŞ Orta Asya Hakkında Yazılmış Makalelerin Bibliyometrik Analizi	1
Christoph GIESEL ve Hermann GIESEL Der Dschihadismus bei den Tschetschenen: Erörterungen historischer, politischer, religiöser sowie aktueller Entwicklungen und Videoanalysen zu kulturell-religiösen Propagandastrategien tschetschenischer IS-Akteure	22
Elif ERKAN ve Deniz EROĞLU UTKU The Perception of Insecurity Among Migrant Women: The Case of Edirne	99
Ahmet ÖZDEMİR Amerika Birleşik Devletleri'nin Orta Asya Politikaları	122
Kevser ERGİN Avrupa Birliği'nin Orta Asya Politikaları	147
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Zehra AKSU Enerji Bölgeselciliği: Şanghay İşbirliği Örgütü ve Avrasya Ekonomik Birliği, Nobel Bilimsel, Ankara, 2023, ISBN: 978-625-398-456-4	171
Vicky DAVIS Central Asia in World War Two: The Impact and Legacy of Fighting for the Soviet Union, Bloomsbury, London, 2024, ISBN: 9781350372283	173